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Technische Vraag/vragen* 

 
Datum indiening: 2 november 2018  
 
Commissie-/raadsvergadering: 7 november 2018 
 
Raadsvoorstelnummer: Z/18/314390 

 

Onderwerp:MJB 2019 - 2022  de Halve Maan 

 
  
Naam fractie: CDA  
Naam raad/commissielid: J.deNooij 
 
 
Inleiding/Aanleiding: 

 
Bij de behandeling van de begroting is zowel bij de commissie ruimte als bij de commissie middelen 
opgemerkt dat de investering in infrastructuur Lobith de Halve maan, een project van  €1.135.000 
na goedkeuring van deze begroting, niet meer terug komt naar de raad, maar definitief is 
goedgekeurd voor het jaar 2019. (zie hiervoor de tabel op pagina 186). Alle andere projecten boven 
de pakweg €300.000 komen wel als separaat voorstel terug naar de raad voor deze definitief 
worden vrijgegeven. Beantwoording op de vraag waarom dit zo is, geeft het college aan, dat het een 
infrastructuur project betreft en het daarom niet nodig is. We hebben echter begrepen dat bij dit 
project ook de indeling van de straat wordt gewijzigd. Ook andere infrastructurele projecten (b.v. 
brug bij 7 Poort) worden ook in de raad behandeld. 
 
Onze vragen: 

 
1. Wat is de reden dat dit project niet als separaat voorstel terug komt in de raad. 

2. Hoe wil het college omgaan met andere in de kadernota aangekondigde projecten op 

infrastructuur gebied van gelijke omvang, of die nog grotere investering vergen. 

 

Antwoorden: 
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* graag vraag/vragen beperken tot één onderwerp. 

technische vragen worden schriftelijk ingediend bij de griffier. Deze zorgt voor verzending naar de 

portefeuillehouder/ambtelijke organisatie en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 

Ook zullen alle technische vragen en de antwoorden op de website van de gemeente geplaatst worden. 

 

Antwoord: 

 

Het uitgangspunt voor de autorisatie van investeringsprojecten is dat u met de vaststelling van de begroting het college 
autoriseert om betreffende investeringen uit te voeren.  

Het college is van mening dat dit project niet als separaat voorstel terug dient te komen in de raad.  

De redenen hiervoor zijn: 

1) Dit betreft een reconstructie/revitalisering van een baanvak (weg), dit is onderdeel van bestaand beleid. 

2) Soortgelijke projecten als Zonnemaat, revitalisering Angerlo en Giesbeek, reconstructie Keurbeek komen ook 
niet separaat terug in de raad  

3) De hoogte van het bedrag van de investering is niet bepalend bij de beoordeling of een voorstel apart door de 
raad beoordeeld dient te worden.  

 


